
PROTOKÓŁ  Nr  XXXV /2014 
z posiedzenia 

Rady Miejskiej w Miastku 
                                                w dniu 31 stycznia   2014  roku 

 
 

Lista  obecności w załączeniu do protokołu. 
Stan statutowy radnych                 -  21 
Stan radnych obecnych                 -  21 
                                                                  
                                                                                                                                                                                                              
Pkt 1. Otwarcie  sesji. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Miastku – p. Tomasz Borowski o godz. 9.00 otworzył 
XIV   posiedzenie Rady Miejskiej w Miastku VI  kadencji. Na wstępie przywitał    radnego 
Sejmiku Województwa  Pomorskiego  - p. Mirosława Batrucha, radnych Powiatu 
Bytowskiego, Burmistrza Miastka – p. Romana Ramiona oraz jego Zastępcę – p. Tomasza  
Zielonkę,  Skarbnika – p. Stefana Mayera, naczelników wydziałów tut. Urzędu, radcę 
prawnego – p. Krzysztofa Wojdygowskiego , dyrektorów zakładów i jednostek budżetowych, 
dyrektorów placówek oświatowych, dyrektorów instytucji kultury, sołtysów i 
przewodniczących zarządów osiedli. 
 
P. Przewodniczący Rady poinformował Radę, że stan statutowy Rady wynosi 21. Na  
podstawie listy obecności obecnych  jest  21   radnych, co stanowi kworum, przy którym 
Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały i wnioski.  
 
Pkt 2.Przyjęcie protokołów  Nr  XXXIII/2013  z posiedzenia Rady Miejskiej z dnia 20  
grudnia   2013 roku  i Nr XXXIV/2014 z posiedzenia Rady Miejskiej w Miastku z dnia 
10 stycznia 2014r. 
 
 P. Przewodniczący Rady Miejskiej w Miastku poinformował Radę, że protokół Nr  
XXXIII/2013 z posiedzenia Rady Miejskiej w Miastku  z dnia  20 grudnia   2013 roku  został 
wyłożony w biurze Rady celem zapoznania się. W terminie  określonym w §  96 ust. 6 Statutu 
Gminy Miastko  tj. do chwili rozpoczęcia obrad Rady nie wpłynęły poprawki i uzupełnienia 
do treści  protokołu.  
 
W związku z powyższym p. Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół – Kto jest 
za przyjęciem protokołu Nr  XXXIII/2013 z posiedzenia   Rady Miejskiej w Miastku z dnia 
20 grudnia   2013 roku? 
  
Protokół Nr  XXXIII/2013 z posiedzenia   Rady Miejskiej w Miastku z dnia 20 grudnia   
2013 roku został przyjęty jednogłośnie (21 „za”; 0 „przeciw”; 0 „wstrzymujących się”). 
 
Następnie p. Przewodniczący Rady Miejskiej w Miastku poinformował Radę, że protokół Nr  
XXXIV/2014 z posiedzenia  nadzwyczajnego Rady Miejskiej w Miastku  z dnia  10 stycznia    
2014 roku  został wyłożony w biurze Rady celem zapoznania się. W terminie  określonym w 
§  96 ust. 6 Statutu Gminy Miastko, tj. do chwili rozpoczęcia obrad Rady nie wpłynęły 
poprawki i uzupełnienia do treści  protokołu.  
 



W związku z powyższym p. Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół – Kto jest 
za przyjęciem protokołu Nr  XXXIV/2014 z posiedzenia  nadzwyczajnego   Rady Miejskiej w 
Miastku z dnia 10 stycznia   2014 roku? 
 
Protokół Nr  XXXIV/2014 z posiedzenia nadzwyczajnego   Rady Miejskiej w Miastku z dnia 
10 stycznia   2014 roku został przyjęty jednogłośnie -  (21 „za”; 0 „przeciw”; 0 
„wstrzymujących się”). 
 
Pkt 5 . Przedstawienie   porządku obrad sesji oraz jego zmiany. 
 
P. Przewodniczący Rady poinformował Radę, że porządek dzisiejszych obrad został radnym 
przesłany. W związku z wnioskiem podjętym na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady, 
które odbyło się w dniu 27 stycznia 2014 dotyczącym wprowadzenia  pod obrady Rady 
tematu dotyczącego  obecnej sytuacji Szpitala Miejskiego w Miastku, p. Przewodniczący 
Rady    wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad w pkt. 7 przed sprawozdaniami z 
działalności komisji stałych Rady za 2013 roku punktu dotyczącego podziału Szpitala 
Powiatu Bytowskiego Spółki z o.o. oraz aktualnej sytuacji nowo powołanej Spółki Szpital 
Miejski w Miastku. Ponadto p. Przewodniczący Rady poinformował Radę, że na dzisiejsze 
posiedzenie zaprosił Starostę Powiatu – p. Jacka Żmudę – Trzebiatowskiego, Prezesa Szpitala 
Powiatu Bytowskiego – p. Beatę Ładyszkowską i  Prezesa Szpitala Miejskiego w Miastku – 
p. Renatę Kiempę. Zaproszenie zostało przyjęte.  
 
Przewodniczący Rady zwrócił się do Rady z zapytaniem – Czy są inne zmiany do 
przedstawionego porządku obrad? 
 
Burmistrz Miastka – p. Roman Ramion  wnioskował   o wprowadzenie do dzisiejszego 
porządku obrad  projektu uchwały w sprawie przyjęcia  do  realizacji projektu pt. „Ku 
doskonałości 2. edycja” współfinansowanego ze środków  Unii Europejskiej w ramach 
Europejskiego Funduszu Społecznego, realizowanego przez Szkołę Podstawową Nr 1 w 
Miastku. P. Burmistrz poinformował Radę, że konieczność podjęcia uchwały wynika z tego, 
że procedura realizacji projektu oparta była o przeprowadzenie negocjacji z Urzędem 
Marszałkowskim w celu określenia precyzyjnych kwot na realizację tego projektu. 
Negocjacje zostały zakończone, ostateczna kwota została ustalona i ona musi mieć 
odzwierciedlenie w uchwale Rady Miejskiej w Miastku. W związku z powyższym występuje 
do Rady ze stosownym projektem uchwały. 
 
Innych zmian nie zgłoszono. 
  
P. Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  - Kto jest za wprowadzeniem do  
dzisiejszego porządku   obrad  pkt.7 dotyczącego  podziału Szpitala Powiatu Bytowskiego 
Spółki z o.o. oraz aktualnej  sytuacji  nowo  powołanej Spółki Szpital Miejski w Miastku. 
Natomiast pozostałe punkty dzisiejszego porządku obrad po tym punkcie  automatycznie 
zostaną przesunięte o jeden punkt niżej. 
 
Wniosek o wprowadzenie do dzisiejszego porządku obrad w  pkt. 7 tematu  dotyczącego 
podziału Szpitala Powiatu Bytowskiego Spółki z o.o. oraz aktualnej sytuacji  nowo  
powołanej Spółki Szpital Miejski w Miastku został   przyjęty jednogłośnie  - (21  „za”; 0 
„przeciw”; 0 „wstrzymujących się”). 
 



Następnie p. Przewodniczący Rady podał pod głosowanie – Kto jest za wprowadzeniem do 
dzisiejszego porządku obrad w pkt. 6.12. przyjęcia projektu uchwały w sprawie przyjęcia  do  
realizacji projektu pt. „Ku doskonałości 2. edycja” współfinansowanego ze środków  Unii 
Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego? 
 
Wniosek o wprowadzenie do  dzisiejszego porządku obrad w  pkt. 6.12. przyjęcia projektu 
uchwały w sprawie przyjęcia  do  realizacji projektu pt. „Ku doskonałości 2. edycja” 
współfinansowanego ze środków  Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu 
Społecznego został   przyjęty jednogłośnie  - (21  „za”; 0 „przeciw”; 0 „wstrzymujących 
się”). 
 
W dalszej kolejności  p. Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie – Kto jest za 
przyjęciem porządku obrad  wraz z przegłosowanymi w/w wnioskami? 
 
Prządek obrad został przyjęty jednogłośnie - (21  „za”; 0 „przeciw”; 0 „wstrzymujących 
się”). 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie protokołów  Nr  XXXIII/2013  z posiedzenia Rady Miejskiej w Miastku z 

dnia 20 grudnia 2013 roku i Nr XXXIV/2014 z posiedzenia Rady Miejskiej w 
Miastku z dnia 10 stycznia 2014 roku. 

3. Przedstawienie  porządku obrad sesji oraz jego zmiany – (druk nr 84/XIV).  
4. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Miastka w okresie międzysesyjnym- (druk 

nr 85/XIV). 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Rozpatrzenie projektów uchwał i innych aktów oraz przyjęcie uchwał i innych aktów. 
6.1. uchwalenia budżetu  Gminy Miastko na 2014 rok -  (druk nr 86/XIV),  
6.2. wieloletniej prognozy  finansowej Gminy Miastko na lata 2014 – 2020  -  (druk nr 
87/XIV), 
6.3. Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
2014 rok -  (druk nr 88/XIV),    
6.4. Gminnego Programu Przeciwdziałania  Narkomanii na 2014 rok -  (druk nr 
89/XIV), 
6.5. podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie 
pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 
żywności dla osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w 
zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014 – 2020- 
(druk nr 90/XIV), 
6.6. ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc 
gminy w zakresie dożywania” na lata 2014 – 2020 -  (druk nr 91/XIV), 

       6.7. określenia  zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo      
       świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych    
       wieloletnim programem wspierania gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w  
        zakresie dożywiania” na lata 2014 – 2020 -  (druk nr 92/XIV), 
       6.8.  przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Miastko na lata  
       2014 – 2020 - (druk nr 93/XIV), 
       6.9. przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Miastku na 2014 rok - (druk nr 94/XIV), 

6.10.przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Miastku na 2014 rok - 
(druk nr 95/XIV), 



6.11. przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Miastku na 2014 rok - 
(druk nr 96/XIV). 
6.12. przyjęcia do realizacji projektu pt.”Ku doskonałości 2.edycja” współfinansowanego 
ze  środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego - (druk 
nr 97/XIV).  

      7. Podział Szpitala Powiatu Bytowskiego Spółki z o.o. oraz aktualna sytuacja nowo  
      powołanej Spółki Szpital Miejski w Miastku. 
      8. Sprawozdania  z działalności stałych komisji Rady za 2013 rok. 
      9. Odpowiedzi  Burmistrza na interpelacje. 
      10.  Wolne wnioski, komunikaty i informacje. 
      11. Zamknięcie obrad  XIV  sesji w 2014 roku  Rady Miejskiej w Miastku VI  kadencji.  
 
Pkt . 4 Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Miastka w okresie międzysesyjnym. 
 
 Przewodniczący Rady udzielił głosu p. Burmistrzowi Miastka celem przedstawienia 
sprawozdania z działalności Burmistrza Miastka w okresie międzysesyjnym. 
 
Burmistrz Miastka – p. Roman Ramion  zwrócił się do Rady o zwolnienie go z odczytania 
sprawozdania  z działalności w  okresie międzysesyjnym tj. za okresie od 20 grudnia  2013 r. 
do 29 stycznia  2014 r. z powodu stanu zdrowia (choroby). W związku z tym, że informacja 
została przedłożona radnym na piśmie, zwrócił się do Rady z propozycją, żeby radni  odnieśli 
się tylko do zgłaszania ewentualnych pytań do przedłożonej informacji. 
Szczegółowe sprawozdanie stanowi zał. nr 1 w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
P. Przewodniczący Rady zwrócił się do Rady, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, to 
rozumie, że Rada akceptuje zaproponowane przez p. Burmistrza rozwiązanie. 
W związku z tym,  że Rada nie zgłosiła sprzeciwu, p. Przewodniczący Rady zwrócił się do 
Rady o zgłaszanie pytań. 
 
Pytania radnych w kontekście przedłożonego  przez Burmistrza sprawozdania: 
 
Radna – p. Jolanta Chmielewska zwróciła się z zapytaniem - Z czego wynika wydane przez 
Burmistrza zarządzenie w sprawie szczegółowych zasad i trybu przyznawania nagrody 
rocznej dla prezesa komunalnej spółki  z ograniczą odpowiedzialnością Gminy Miastko oraz 
wzoru wniosku o przyznanie rocznej nagrody? 
 
P. Burmistrz zwrócił się do radcy prawnego – p. Krzysztofa Wojdygowskiego o udzielenie 
odpowiedzi. 
 
Radca prawny – p. Krzysztof Wojdygowski wyjaśnił, że wydane przez Burmistrza 
zarządzenia wynika  z przepisów ustawy. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
P. Przewodniczący Rady  zamknął dyskusję nad  sprawozdaniem z działalności  Burmistrza 
Miastka w okresie międzysesyjnym. 
 
Pkt. 5 Interpelacje i zapytania. 
 



P. Przewodniczący Rady poinformował  Radę, że zgodnie z § 90 ust. 5 pkt. 1 Statutu Gminy 
Miastko na listę interpelujących  nie wpisał się żaden radny, w związku z  powyższym 
zwrócił się o zgłaszanie zapytań. 

 
1. Radny – p. Bogdan Stanisz zwrócił się z zapytaniem – Czy znane są przyczyny 

zapadnięcia się odcinka w drodze ul. Dworcowej  oraz czy podjęto działania, żeby w 
przyszłości  wyeliminować to zdarzenie ? 
 

2. Radna – p. Jolanta Chmielewska w związku z tym, że w minionym roku Gmina 
udzieliła dokapitalizowania Spółki ZEC z  przeznaczeniem na podłączenie budynku 
przy  ul. Grunwaldzkiej, zwróciła się o udzielenie pisemnej informacji z jakich 
przyczyn nie podłączono całego budynku? 

 
3. Radny – p. Józef Kobiec zwrócił się o udzielenie informacji – Czy  wielkość 
środków w ramach otwartego konkursu ofert na realizację zadań własnych Gminy w 
2014 r. w sferze zadań publicznych obejmujących działalność pożytku publicznego 
były takie same jak w roku 2013 , czy większe? 

 
4. Sołtys Sołectwa Biała – p.  Gerard Macionga  zwrócił się z zapytaniem – Kiedy 

zostanie naprawiony dach na budynku świetlicy wiejskiej w m. Biała? 
 

5. Radny – p. Wiesław Kosno  mieszkańcy Obrowa zwracają się o zamontowanie 
jednej lampy. Jednocześnie nadmienił, iż zauważył, że w m. Obrowo świecą dwie 
lamy w dzień, a nie w nocy. 
W związku z powyższym  p. radny zwrócił się o rozwiązanie problemu. 

 
Więcej zapytań  nie zgłoszono. 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w punkcie interpelacje i zapytania radnych. 
 
Pkt. 6 Rozpatrzenie projektów uchwał i innych aktów oraz przyjęcie uchwał i innych 
aktów. 
 
P.  Przewodniczący Rady odczytał treść  projektów   uchwał będących  przedmiotem  
dzisiejszych obrad, jak poniżej: 
 
uchwalenia budżetu  Gminy Miastko na 2014 rok , 
Opinie komisji stałych Rady pozytywne. 
P. Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały Nr 178/320/P/IV/13 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 13 grudnia 2013 roku w sprawie opinii o 
projekcie uchwały budżetowej  Gminy Miastko na 2014 r.  
 
Uchwała Nr 178/320/P/IV/13 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Gdańsku z dnia 13 grudnia 2013 roku w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej  
Gminy Miastko na 2014 r. stanowi zał.  nr 2 w załączeniu do protokołu. 
 
P. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały i udzielił głosu  
radnemu Prawa i Sprawiedliwość – p. Tadeuszowi Królowi. 
 
Radny Prawa i Sprawiedliwość - p. Tadeusz Król – projekt budżetu był przedmiotem prac 
komisji stałych Rady Miejskiej w Miastku i mieliśmy okazję wnikliwie się z nim zapoznać. 



Wszyscy zdajemy sobie sprawę, że czeka nas trudny rok budżetowy. Prognozowane dochody 
zamykają się na poziomie niższym od przewidywanego  wykonania w 2013 r. Nie mówię o 
dochodach bieżących (wskaźnik 100,4%) lecz o planie dochodów majątkowych, który 
stanowi tylko 77,5 % dochodów z 2013 r. W bieżącym roku czeka nas spłata kredytów i 
pożyczek oraz wykup papierów wartościowych na kwotę 2.971.000,-zł, w tym dochody 
własne Gminy w wysokości 27.479.766,-zł  (wzrost wskaźnika do 109,1% w porównaniu do 
2013 r.), spłaty pożyczek kredytów oraz wykup obligacji nie powinny rzutować na tak 
znaczące ograniczenie wydatków inwestycyjnych, które są zaplanowane tylko w wysokości 
1.500.873,-zł. Nie chciałbym się posłużyć tylko określeniem , że budżet na 2014 rok jest 
niezrównoważony i zachowawczy, bo mógłbym być posądzony o populizm. Panie Burmistrzu 
po wnikliwej analizie projektu budżetu wyciągnąłem jednak pewne wnioski, a mianowicie 
uważam, że zostały zachwiane w Gminie propozycje między wydatkami natury społecznej, a 
wydatkami infrastrukturalnymi. To właśnie wydatki inwestycyjne, infrastrukturalne mają 
podstawowy wpływ na rozwój miasta i gminy, a w projekcie budżetu Gminy Miastko na 2014 
rok wydatki na te cele zostały zminimalizowane. Nie zgadzam się z takim rozdziałem 
środków publicznych i w związku z tym zmuszony jestem do zagłosowania przeciw przyjęciu 
budżetu Gminy na 2014 r. w wersji przedstawionej w projekcie. 
 
P. Przewodniczący Rady podziękował radnemu – p. Tadeuszowi Królowi za wystąpienie i 
udzielił głosu  Przewodniczącemu Klubu Radnych SLD – p. Wiesławowi Kosno. 
 
Przewodniczący Klubu Radnych SLD – p. Wiesławowi Kosno poinformował 
Przewodniczącego Rady, Radę, że Klub Radnych SLD będzie głosował przeciw, ale to nie 
oznacza, że krytyka budżetu Klubu Radnych SLD jest totalna i nie widzą w nim żadnych 
pozytywów. Zabezpiecza on  podstawowe potrzeby społeczeństwa, co jest warte odnotowania 
w tych trudnych czasach, tym bardziej kiedy rządząca krajem koalicja PO i PSL  przyciska 
samorządy zlecając im coraz nowe zadania nie zabezpieczając na nie dofinansowania. 
Jednocześnie władze powiatu, jeżeli chodzi o wykonywanie zdań własnych powiatu na ich 
terenie zmuszają dofinansowanie  tych projektów przez gminne samorządy.  Przygotowany 
przez Burmistrza – p. Romana Ramiona budżet jest budżetem zastoju, co gorsze nie ma w 
nim żadnych działań dzięki, którym w przyszłości poprawiłaby się baza podatkowa w 
Gminie, brak planów, brak strategii nakierowanych na przyszłość, brak innowacyjnych 
projektów. 
 
P. Przewodniczący Rady podziękował   za wystąpienie Przewodniczącemu Klubu Radnych 
SLD – p. Wiesławowi Kosno i udzielił głosu  Przewodniczącej Klubu Radnych Romana 
Ramiona – p. Teresie Lipce. 
 
Przewodnicząca  Klubu Radnych Romana Ramiona – p. Teresa Lipcka  - Panie 
Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo  - przed nami jedno z 
najważniejszych  głosowań, gdyż będziemy głosowali  nad budżetem Gminy Miastko na 2014 
rok. Tegoroczny budżet jest krojony na miarę obecnych możliwości finansowych Gminy. 
Jego kształt uwarunkowany jest sytuację finansową  będącą konsekwencją budżetów 
uchwalonych w latach ubiegłych. Wielomilionowe inwestycje wykonane w minionych latach 
często przy wykorzystaniu funduszy unijnych przyczyniły się do zadłużenia Gminy. Nadszedł 
czas spłaty zobowiązań, dlatego w bieżącym budżecie ograniczono większe inwestycje do 
minimum. Szanowni Państwo są lata „tłuste”, ale są i lata „chude” . Dla naszej Gminy 
nadszedł rok wielu ograniczeń. Budżet Gminy na 2014 r. zabezpiecza przede wszystkim  
realizację ustawowych zadań Gminy, jednak nie obciąża nadmiernie portfeli mieszkańców 
naszej Gminy. Mamy świadomość ogromu potrzeb mieszkańców naszej Gminy, brak 



mieszkańców naszej Gminy, niezadawalający stan nawierzchni dróg gminnych, brak 
chodników w wielu naszych miejscowościach, brak pracy oraz wiele innych potrzeb. Jak 
mówi stare porzekadło „ tak krawiec kraje, jak mu materiału  staje”, a nam w tym roku tego 
materiału niestety brakuje. Uznajemy jednak, że Burmistrz i Rada Miejska Miastku swym 
odpowiedzialnym działaniem są w stanie zabezpieczyć jego dobrą realizację i 
funkcjonowanie naszej Gminy na zadawalającym poziomie, dlatego nasz  klub poprze 
przedstawiony przez p. Burmistrza projekt budżetu. 
 
P. Przewodniczący Rady podziękował Przewodniczącej Klubu Radnych Romana Ramiona – 
p. Teresie Lipce   za wystąpienie i udzielił głosu  Przewodniczącej Klubu Radnych 
Samorządność  p. Jolancie Chmielewskiej. 
 
Przewodnicząca Klubu Radnych Samorządność -  p. Jolanta  Chmielewska- Klub 
Radnych Samorządność  nie jest zadowolony z tak niskiego zaangażowania inwestycyjnego, 
ale mamy w pamięci minione  lata, które  były „tłustymi” latami inwestycyjnymi. Tak jak 
poprzednicy stwierdzili przyszedł czas  ich spłaty, ale  stajemy też w obliczu ostatniej edycji 
pozyskiwania funduszy ze środków unijnych. Żeby się do nich dobrze  przygotować i móc z 
nich skorzystać jak najlepiej i z jak największym  wachlarzem zadań Gmina powinna obniżyć 
swoje zadłużenia, żeby mieć na nowo zdolność zaciągnięcia zobowiązań. W związku z tym 
Klub Radnych Samorządność  będzie w ciągu roku apelował, żeby schodzić z tego zadłużenia 
i jakiekolwiek środki wolne przeznaczyć na spłatę tego zadłużenia i skupić się jednocześnie 
na pozyskiwaniu innych źródeł dochodu nie podwyższając  sztucznie tego co już mamy. 
Klub Radnych Samorządność  będzie głosował za przyjęciem tegorocznego budżetu. 
 
P. Przewodniczący Rady podziękował Przewodniczącej Klubu Radnych Samorządność 
p.Jolancie Chmielewskiej   za wystąpienie i udzielił głosu  Przewodniczącemu Klubu 
Radnych  Platforma Obywatelska  p. Ryszardowi Mieczkowskiemu. 
 
Przewodniczący Klubu Radnych  Platformy Obywatelskiej - p. Ryszard Mieczkowski - 
przed nami jedno z najważniejszych  głosowań. Za chwilę podejmiemy decyzję jak się 
kształtować będzie  rzeczywistość Gminy Miastko  w 2014 roku. Budżet Gminy to bowiem 
zbiór liczb, za którym stoi cały mechanizm funkcjonowania samorządu. Określa się w nim 
dziedziny życia i cele, na które kierowane są odpowiednie środki oraz  wskazuje źródła ich 
finansowania. Obowiązkiem władz Gminy – Burmistrza i Rady jest przeznaczenie 
odpowiednich kwot na realizację ustawowych zadań Gminy, a także na cele i zadania, które 
władze miasta uważają za priorytetowe  dla życia i funkcjonowania  mieszkańców. 
Radni  Klubu PO analizując budżet Gminy na 2014 r. kierowali się przede wszystkim oceną 
tego, czy zapewni  on prawidłowy jego rozwój, czy budżet  jest zrównoważony pod 
względem możliwości potrzeb całej gminy. W  przedłożonym budżecie dochody Gminy 
Miastko określone zostały na poziomie 56.910.300,-zł a wydatki 53.939.300 ,-zł. Nadwyżkę 
budżetu  Gminy w wysokości 2.971.000,-zł przeznacza się na spłatę kredytów, pożyczki, 
wykup obligacji. Klub Radnych PO bierze przy tym pod uwagę  fakt, iż na oświatę  i 
wychowanie przeznaczona została kwota 20.684.792 ,-zł, co do realizacji budżetu oświaty  w  
2013 roku, co daje wskaźnik 92,0 %. Na wydatki inwestycyjne przeznaczono kwotę 
1.500.873 zł, co w porównaniu z wydatkami  inwestycyjnymi poprzednich lat stanowi 
znikomy procent. Takie niskie wydatki inwestycyjne związane są z racjonalnym podejściem 
do możliwości finansowych gminy. Mając świadomość zaciągniętych  kredytów, które ciążą 
nad  Gminą popieramy wyhamowanie realizacji zadań inwestycyjnych w  roku 2014, mając 
nadzieję,  że  krok ten umożliwi w przyszłych latach  realizację nowych  zadań 
inwestycyjnych   związanych z pozyskaniem i edycją środków z Unii Europejskiej na lata 



2014 – 2020.  Ze  względu na trudne czasy, a w ich wyniku skromny i trudny budżet Klub 
Radnych PO  głosami wszystkich swoich  członków będzie głosował za przyjęciem  budżetu 
na 2014 r. 
 
P. Przewodniczący Rady podziękował  Przewodniczącemu Klubu  Radnych PO – p. 
Ryszardowi Mieczkowskiemu i udzielił głosu  Burmistrzowi Miastka. 
 
Burmistrz Miastka – p. Roman Ramion  w nawiązaniu do  wystąpień poszczególnych 
Klubów Radnych nadmienił, że wsłuchując się w  głosy poszczególnych Klubów Radnych nie 
sposób,  nie zgodzić się z niektórymi uwagami. Ma  świadomość, że taka sytuacja jest, jaka 
jest. Znaczne ograniczenie środków na inwestycje nie jest zadawalająca dla nikogo z nas i 
jesteśmy o tym przekonani i co do  tego zgodni. Natomiast sytuacja  budżetu 2014 roku jest 
taka, a nie inna i wynika z podstaw realnych, czyli z tego, co jest po stronie dochodów i 
wydatków, które są zaplanowane. Przyjmuje wszystkie uwagi dotyczące  opinii tego budżetu. 
Dziękuje wszystkim za pracę nad budżetem Gminy Miastko na 2014 rok, poczynając od 
pracowników Urzędu Miejskiego tj. Naczelników poszczególnych Wydziałów , Zastępcy 
Burmistrza, Sekretarza, Skarbnika, Kierowników jednostek organizacyjnych, a przede 
wszystkim radnym Rady Miejskiej Miastku za pracę nad budżetem na poszczególnych 
komisjach.  
P. Burmistrz podkreślił, że budżet jest naszym wspólnym działaniem, które zostało 
wypracowane podczas wspólnych prac i za tą pracę  serdecznie dziękuje. 
Na zakończenie oświadczył, że dołoży wszelkich starań, żeby realizacja  tegorocznego 
budżetu była jak najsprawniejsza, jak najlepsza  z możliwych, a zmiany budżetowe, które 
będą w ciągu roku (a wiemy, że mogą być)  będą wpływały na poprawę jakości tego budżetu. 
Na zakończenie p. Burmistrz podziękował za głosowanie nad przyjęciem budżetu Gminy 
Miastko na 2014 rok. 
 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
P. Przewodniczący Rady –   poddał pod głosowanie  projekt uchwały w  sprawie uchwalenia 
budżetu  Gminy Miastko  na 2014 r. 
 
- Kto jest  za przyjęciem projektu uchwały w odczytanej treści ? 
W wyniku jawnego głosowania  uchwała Nr XIV/118/2014 Rady Miejskiej w Miastku  w  
sprawie uchwalenia budżetu  Gminy Miastko  na 2014 r. została przyjęta stosunkiem głosów  
– (17  „za”; 4 „ przeciw”; 0 „wstrzymujących  się”).  
 
-  wieloletniej prognozy  finansowej Gminy Miastko na lata 2014 – 2020, 
Opinie komisji stałych Rady pozytywne. 
 
P. Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały Nr 179/g320/F/IV/13 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 13 grudnia 2013 roku w sprawie opinii o 
projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miastko na 
lata 2014 – 2020.  
Uchwała Nr 179/g320/F/IV/13 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Gdańsku z dnia 13 grudnia 2013 roku w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miastko na lata 2014 – 2020 stanowi zał. 
nr 3 w załączeniu do protokołu. 
 
P. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję  nad w/w projektem uchwały. 
 



Skarbnik Miastka – p. Stefan Mayer poinformował Radę, że wszystkie uwagi Regionalnej 
Izby Obrachunkowej wskazane w uchwale zostały uwzględnione w projekcie uchwały, nad 
którą Rada w dniu dzisiejszym proceduje. 
Innych  pytań nie zgłoszono. 
 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
P. Przewodniczący Rady –   poddał pod głosowanie  projekt uchwały w  sprawie 
wieloletniej prognozy  finansowej Gminy Miastko na lata 2014 – 2020. 
 
- Kto jest  za przyjęciem projektu uchwały w odczytanej treści ? 
W wyniku jawnego głosowania  uchwała Nr XIV/119/2014 Rady Miejskiej w Miastku  w  
sprawie wieloletniej prognozy  finansowej Gminy Miastko na lata 2014 – 2020 została 
przyjęta stosunkiem głosów  – (21  „za”; 0 „ przeciw”; 0 „wstrzymujących  się”). 
 
- Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2014 rok, 
Opinie komisji stałych Rady pozytywne. 
 
 P. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
P. Przewodniczący Rady –   poddał pod głosowanie  projekt uchwały w  sprawie Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2014 rok. 
 - Kto jest  za przyjęciem projektu uchwały w odczytanej treści ? 
W wyniku jawnego głosowania  uchwała Nr XIV/120/2014 Rady Miejskiej w Miastku  w  
sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
2014 rok została przyjęta stosunkiem głosów  – (21  „za”; 0 „ przeciw”; 0 „wstrzymujących  
się”). 
 
- Gminnego Programu Przeciwdziałania  Narkomanii na 2014 rok , 
Opinie komisji stałych Rady pozytywne. 
 
 P. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
P. Przewodniczący Rady –   poddał pod głosowanie  projekt uchwały w  sprawie Gminnego 
Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii na 2014 rok. 
 - Kto jest  za przyjęciem projektu uchwały w odczytanej treści ? 
W wyniku jawnego głosowania  uchwała Nr XIV/121/2014 Rady Miejskiej w Miastku  w  
sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania  Narkomanii    na 2014 rok została przyjęta 
stosunkiem głosów  – (21  „za”; 0 „ przeciw”; 0 „wstrzymujących  się”). 
 
- podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy 
w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla 
osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania 
„Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014 – 2020, 
Opinie komisji stałych Rady pozytywne. 
 
 P. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 



Pytań nie zgłoszono. 
 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
P. Przewodniczący Rady –   poddał pod głosowanie  projekt uchwały w  sprawie 
podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy 
w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla 
osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania 
„Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014 – 2020. 
 
- Kto jest  za przyjęciem projektu uchwały w odczytanej treści ? 
W wyniku jawnego głosowania  uchwała Nr XIV/122/2014 Rady Miejskiej w Miastku  w  
sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie 
pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 
żywności dla osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w 
zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014 – 2020 została 
przyjęta stosunkiem głosów  – (21  „za”; 0 „ przeciw”; 0 „wstrzymujących  się”). 
 
- ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy w 
zakresie dożywania” na lata 2014 – 2020 , 
Opinie komisji stałych Rady pozytywne. 
 
 P. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
P. Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie  projekt uchwały w  sprawie 
ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy w 
zakresie dożywania” na lata 2014 – 2020 . 
 
- Kto jest  za przyjęciem projektu uchwały w odczytanej treści ? 
W wyniku jawnego głosowania  uchwała Nr XIV/123/2014 Rady Miejskiej w Miastku  w  
sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc 
gminy w zakresie dożywania” na lata 2014 – 2020 została przyjęta stosunkiem głosów  – (21  
„za”; 0 „ przeciw”; 0 „wstrzymujących  się”). 
 
-  określenia  zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo     
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych   
wieloletnim programem wspierania gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie 
dożywiania” na lata 2014 – 2020 ,  
Opinie komisji stałych Rady pozytywne. 
 
 P. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
P. Przewodniczący Rady –   poddał pod głosowanie  projekt uchwały w  sprawie określenia  
zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia 
rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych   wieloletnim programem 
wspierania gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 
2014 – 2020.  



 
- Kto jest  za przyjęciem projektu uchwały w odczytanej treści ? 
W wyniku jawnego głosowania  uchwała Nr XIV/124/2014 Rady Miejskiej w Miastku  w  
sprawie określenia  zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo     
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych   
wieloletnim programem wspierania gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w 
zakresie dożywiania” na lata 2014 – 2020 została przyjęta stosunkiem głosów  – (21  „za”; 0 
„ przeciw”; 0 „wstrzymujących  się”). 
 
-   przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Miastko na lata 2014 – 
2020 , 
Opinie komisji stałych Rady pozytywne. 
 
 P. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
 
Radny – p. Bogdan Stanisz zwrócił się do Kierownika Miejsko – Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej o przedstawienie  założeń i kierunków strategii. 
 
Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – p. Andrzej Tyl 
poinformował Radę, że  przedłożona pod obrady Rady Strategia Rozwiązywania Problemów 
Społecznych na lata 2014 – 2020  traktowana jest jako długofalowy program działania 
wynikający w ustawy o pomocy społecznej. Przyjęcie przez samorząd gminy Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych ma istotne znaczenia dla realizacji lokalnej polityki 
społecznej. 
Strategia Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Miastko na lata 2014 – 2020  
została przygotowana w oparciu o ankiety skierowane  do naszych szkół. W oparciu o 
posiadane materiały i informacje  znajdujących się w posiadaniu MGOPS  ustalono 
najistotniejsze problemy, z jakimi boryka się Gmina Miastko.   Do nich należy między 
innymi: problem ubóstwa, bezrobocia, alkoholizmu. Głównym zadaniem  strategii  jest 
niesienie pomocy osobom i rodzinom, które  takiego wsparcia potrzebują. Dlatego głównymi 
założeniami strategii są m.in. minimalizowania skutków  ubóstwa, zaspokojenie 
podstawowych potrzeb życiowych osób i rodzin znajdujących się w trudnej sytuacji, 
aktywizacja osób bezrobotnych w ramach projektu finansowanego w Europejskiego Funduszu 
Społecznego . 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
P. Przewodniczący Rady –   poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Miastko na lata 2014 – 2020 .  
- Kto jest  za przyjęciem projektu uchwały w odczytanej treści ? 
W wyniku jawnego głosowania  uchwała Nr XIV/125/2014 Rady Miejskiej w Miastku  w  
sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Miastko na lata 
2014 – 2020 została przyjęta stosunkiem głosów  – (21  „za”; 0 „ przeciw”; 0 
„wstrzymujących  się”). 
 
- przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Miastku na 2014 rok, 
Opinie komisji stałych Rady pozytywne. 
 
 P. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 



 
Skarbnik Miastka – p. Stefan Mayer wnioskował o zmianę wyrazu  „obniżenie” na  
„określenie” ujętego w pkt. 3 IV kwartału  w  planie pracy Rady Miejskiej w Miastku na 2014 
r.  
Więcej zmian nie zgłoszono. 
 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
P. Przewodniczący Rady –   poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie przyjęcia  
planu pracy Rady Miejskiej w Miastku na 2014 rok wraz ze zgłoszona poprawka przez p. 
Skarbnika. 
- Kto jest  za przyjęciem projektu uchwały wraz ze zgłoszoną poprawką przez p. Skarbnika? 
W wyniku jawnego głosowania  uchwała Nr XIV/126/2014 Rady Miejskiej w Miastku  w  
sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Miastku na 2014 rok została przyjęta 
stosunkiem głosów  – (21  „za”; 0 „ przeciw”; 0 „wstrzymujących  się”). 
 
- przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Miastku na 2014 rok, 
Opinie komisji stałych Rady pozytywne. 
 
 P. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
P. Przewodniczący Rady –   poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie przyjęcia  
planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Miastku na 2014 rok. 
- Kto jest  za przyjęciem projektu uchwały w odczytanej treści ? 
W wyniku jawnego głosowania  uchwała Nr XIV/127/2014 Rady Miejskiej w Miastku  w  
sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej  Rady Miejskiej w Miastku na 2014 rok 
została przyjęta stosunkiem głosów  – (21  „za”; 0 „ przeciw”; 0 „wstrzymujących  się”). 
 
-  przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Miastku na 2014 rok , 
Opinie komisji stałych Rady pozytywne. 
 
 P. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
P. Przewodniczący Rady –   poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Miastku na 2014 rok , 
 
- Kto jest  za przyjęciem projektu uchwały w odczytanej treści ? 
W wyniku jawnego głosowania  uchwała Nr XIV/128/2014 Rady Miejskiej w Miastku  w  
sprawie przyjęcia  planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Miastku na 2014 rok , 
została przyjęta stosunkiem głosów  – (21  „za”; 0 „ przeciw”; 0 „wstrzymujących  się”). 
 
-  przyjęcia do realizacji projektu pt.”Ku doskonałości 2.edycja” współfinansowanego ze  
środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego. 
 
P. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 



P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
P. Przewodniczący Rady –   poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie przyjęcia  
do realizacji projektu pt.”Ku doskonałości 2.edycja” współfinansowanego ze  środków Unii 
Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego. 
 
- Kto jest  za przyjęciem projektu uchwały w odczytanej treści ? 
W wyniku jawnego głosowania  uchwała Nr XIV/129/2014 Rady Miejskiej w Miastku  w  
sprawie przyjęcia do realizacji projektu pt.”Ku doskonałości 2.edycja” współfinansowanego 
ze  środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego została 
przyjęta stosunkiem głosów  – (21  „za”; 0 „ przeciw”; 0 „wstrzymujących  się”). 
 
W dalszej części obrad nie uczestniczył radny – p. Ryszard Mieczkowski (nieobecność p. 
radnego usprawiedliwiona u Przewodniczącego Rady). 
 
O godz. 10.oo p. Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach, która trwała do godz. 
10.15. 
 
Pkt. 7 Podział Szpitala Powiatu Bytowskiego Spółki z o.o. oraz aktualna sytuacja nowo  
powołanej Spółki Szpital Miejski w Miastku. 
       
 
Po wznowieniu obrad, po przerwie p. Przewodniczący Rady Miejskiej w Miastku powitał 
radnego Sejmiku Województwa – p. Jerzego Barzowskiego, Starostę Powiatu Bytowskiego – 
p. Jacka Żmudę – Trzebiatowskiego, Prezesa Szpitala Powiatu Bytowskiego – p. Beatę 
Ładyszkowską, Prezesa Szpitala Miejskiego w Miastku – p. Renatę Kiempę, p. Jarosława 
Waśniewskiego – doradcę Burmistrza Miastka ds. przekształceń Szpitala Miejskiego w 
Miastku. 
 
P. Przewodniczący Rady udzielił głosu – p. Burmistrzowi Miastka – p. Romanowi 
Ramionowi. 
 
Burmistrz Miastka – p. Roman Ramion  na wstępie   zaprzeczył, że nie ma  jakakolwiek 
wojny pomiędzy szpitalem w Miastku, a szpitalem w Bytowie. Jest istotne, żeby od tego się 
odciąć i  dążyć do porozumienia, a nie eskalować działania wojenne. 
Poinformował m.in. Radę, że w dniu wczorajszym wspólnie z p. Starostą odbył spotkanie, na 
którym omówiono wszystko to, co obecnie toczy się po podziale Spółki Szpital Powiatu 
Bytowskiego, po samodzielnym zafunkcjonowaniu spółki od dnia 1 stycznia 2014 r. Ponadto 
rozmawiano o tym co przed nami. Spółki funkcjonują, co nie oznacza, że proces podziału 
został już zakończony. To co najistotniejsze, najważniejsze, to dopiero przed nami. Wspólnie 
z p. Starostą uznali, że  są to sprawy najważniejsze dla pracowników obydwu spółek i dla 
mieszkańców naszej Gminy. Ustalono, że na początku przyszłego tygodnia dojdzie do 
spotkania Zarządu obydwu spółek, na którym spróbują ustalić wszystkie sprawy 
organizacyjne związane z procedurą podziału, czyli to wszystko, co budzi wiele pytań, 
wątpliwości , zastrzeżeń i obaw. Dlatego należy te sprawy poukładać.  Ustalono, że 
zbudowany zostanie  system podziału oparty na zasadach przejrzystych, transparentnych, 
partnerskich. Dzisiaj nie jest potrzebna wojna, bo  wszyscy na tym tracimy. Jest to 
najistotniejsza sprawa, bo dotyczy pracowników spółki, ludzi korzystających z usług tego 
szpitala i odpowiedzialności za wszystko to, co się w tej sferze dzieje. Ustalono 
transparentność  wspólnych ustaleń wspólnie z rozliczeniem finansowym, które budzi wiele 
emocji.  Ta transparentność będzie polegała na rozliczeniu dokumentów źródłowych, o to co 



od dłuższego czasu zabiegamy. Ustalono, że jeżeli będzie taka potrzeba, to powołany zostanie 
biegły księgowy, który dokona rozliczenia, ustali ostateczne kwoty. Jako właściciel spółki  
Gminy Miastko oświadczył, że nikt nie kwestionuje  wzajemnych rozliczeń względem siebie, 
chodzi tylko o precyzyjne rozliczenie przy pełnej transparentności.  Na to wszystko nakłada 
się brak  środków finansowych  zapewniających płynność finansową Spółki. Usilne staranie 
się Spółki o kredyt obarczony jest dużą trudnością ze względu na krótki okres istnienia 
podmiotu w usługach medycznych, ale uważa, że wspólnymi działaniami kredyt zostanie 
udzielony. Rozpoczęte  zostaną rozmowy na temat zapewnienia niezbędnych środków 
finansowych na utrzymanie bieżącej płynności Spółki.  P. Burmistrz uważa, że w krótkim 
czasie problem związany z podziałem szpitala na dwie  samodzielnie funkcjonujące Spółki 
zajmujące się opieką medyczną  uda się uporządkować, gdyż więcej pracy jest  nad bieżącym 
funkcjonowaniem Spółek, nad organizacją, wdrożeniem zmian, niż dzisiaj  energii idzie w 
sprawy  proceduralne, sporne,  a na tym tracimy wszyscy. 
 
P. Przewodniczący Rady podziękował p. Burmistrzowi za wystąpienie i udzielił głosu 
Staroście Powiatu Bytowskiego – p. Jackowi Żmudzie – Trzebiatowskiemu. 
  
 Starosta Powiatu Bytowskiego – p. Jacek  Żmuda – Trzebiatowski – podziękował za 
zaproszenie na dzisiejszą sesję Rady Miejskiej w Miastku. Poinformował Radę, że w dniu 
wczorajszym zapoczątkowano nowe otwarcie w relacjach, które mają obowiązywać od dnia 
dzisiejszego i mają przysłużyć  do tego, aby rozwiązać problemy, które przed jednym, jak i  
drugim podmiotem stoją. Są możliwości ku temu, żeby jakieś  porozumienie zostało 
sformalizowane, przygotowane i zostało zawarte tak, żeby uwzględniało racje i argumenty 
każdej strony. Porozumienia często mają to do siebie,  że nie muszą w 100 % zrealizować 
tych oczekiwań i tego co dwie strony chcieliby osiągnąć, ale o takich sprawach trzeba 
rozmawiać i to jest najważniejsze.  Spotkanie, o którym wspominał p. Burmistrz  odbędzie się 
najpóźniej w wtorek. Największa rola w tym spotkaniu leży po stronie jednej jak i drugiej p. 
Prezes, gdyż to, co się dzisiaj dzieje  jest związane z bezpośrednim zarządzaniem spółkami  i 
zarówno jego osoba, jaki p. Burmistrza w tym obszarze nie mają uprawień decyzyjnych. 
Mogą jedynie przejąć  rolę inicjatorów. Natomiast te sprawy są do wynegocjowania  przez 
Prezes p. Beatę Ładyszkowską  i p. Renatę Kiempę.  Uważa, że sytuacja finansowa, która ma 
miejsce w Spółce Szpitala Miejskiego Miastku nie powinna być zaskoczeniem dla radnych 
Rady Miejskiej w Miastku, p. Burmistrza, gdyż proces ten toczy się ponad roku i nie w tej 
chwili miejsce. Z materiałów  zaprezentowanych  podczas posiedzenia Zarządu Powiatu w 
miesiącu maju 2013 r. wynikało, że  strata szpitala w części miasteckiej za 2013 r. będzie 
zbliżona do tej, która wynika dzisiaj z dokumentów. Z tych dokumentów wynikało także, że 
szpital będzie musiał zaciągnąć dość duży kredyt . Założenia były takie, że kredyt będzie   
wynosił 6 mln zł i będzie   zaciągnięty od początku roku 2014. Rozliczenia pomiędzy 
szpitalami  na dzień dzisiejszy   wyglądają niewspółmiernie korzystnie  dla szpitala w 
Miastku, niż były założenia, które wówczas były zaprezentowane. Były to założenia, na 
podstawie których Rada Miejska w Miastku podejmowała decyzję o przejęciu szpitala w 
Miastku i były one mniej korzystne od sytuacji dzisiejszej. Dzisiaj nasze role trochę się 
odwróciły, bo  do tej pory, to zwykle Starosta przyjeżdżał na sesję Rady Miejskiej w Miastku, 
żeby dyskutować o szpitalu i wychodząc z sali problem pozostawał przy szpitalu bytowskim i 
to my musieliśmy się z tym zmagać . 
P. Starosta nadmienił, że obecnie sytuacja jest już inna. Po dzisiejszej sesji on wyjdzie z sali, 
a problem pozostanie po stronie Rady Miejskiej w Miastku. To Rada Miejska w Miastku 
powinna podejmować takie decyzje, które pozwolą  na to, żeby szpital zafunkcjonował.  
 Są pewne konkretne propozycje  finansowe ze strony Szpitala Powiatu Bytowskiego, które 
pozwolą na rozpoczęcie, ale są to niewystarczające środki . Na podstawie doświadczeń 



wiadomo mu, że szpital w Miastku musi zaciągnąć kredyt, żeby mieć środki na rachunku 
bieżącym po to, żeby mógł prowadzić działalność. Na dzień dzisiejszy  płynność Szpitala 
Powiatu Bytowskiego także opiera się na kredycie. Decyzja należy do Rady Miejskiej w 
Miastku, która powinna podjąć takie decyzje, a  jeżeli szpital nie będzie mógł w stanie tego 
kredytu utrzymać, to należy wesprzeć go. Zdaniem Starosty jest pora, żeby te sprawy już teraz 
zacząć rozwiązywać i rozmawiać przy stole w Starostwie bądź  w Urzędzie Miejskim. 
Natomiast najlepiej byłoby  gdyby  spotkanie  odbyło się w jednym bądź w drugim szpitalu, 
żeby  szpital w Miastku mógł rozpocząć skutecznie działalność, żeby odbyło się to w miarę 
spokojnie i na racjonalnych podstawach i dlatego jest gotów, żeby rozmawiać.  
 
P. Przewodniczący Rady podziękował p. Staroście za wystąpienie i udzielił głosu radnemu 
Rady Powiatu  Bytowskiego – p. Mariuszowi Łuczykowi. 
 
Radny Rady Powiatu – p. Mariusz Łuczyk  nadmienił m.in., że plan podziału został już 
przyjęty kilka miesięcy temu. Zgodnie z tym planem Prezes – p. Ładyszkowska miała 
umożliwi ć udostępnienie p. Prezes szpitala w Miastku dostępu do dokumentów źródłowych – 
finansowych na dzień 1 stycznia  2014 r. i tak się nie stało. Odpowiedzialność za to ma swoje 
imię, to imię to PO, p. Starosta. Także odpowiedzialność leży  po stronie p. Prezes szpitala w 
Bytowie , która otrzymała 4.000,-zł  dodatku za trud, który p. Prezes  miała włożyć, w 
związku z podziałem Szpitala Powiatu Bytowskiego. P. radny nadmienił, że nie wie czy p. 
Prezes wywiązała się z tego obowiązku. 
P. radny zwrócił się do Prezes – p. Kiempy z zapytaniami  – Czy miała dostęp do materiałów 
i źródeł finansowych? Czy była Pani zapraszana  na sesję Rady Powiatu lub Komisję 
Zdrowia? 
Jeżeli była Pani zapraszana, to proszę odpowiedzieć dlaczego Pani na nią nie przyjechała? 
Ponadto p. radny zapytania skierował do Prezes – p Ładyszkowskiej – Dlaczego karetki  
pogotowia  stacjonują w dziwnym miejscu, tj.w  Powiatowym Urzędzie  Pracy. 
P.Starosta informował, że w naszym szpitalu nie ma miejsca na karetki, także pomieszczeń 
dla pracowników. 
 
P. Przewodniczący Rady udzielił głosu Burmistrzowi Miastka. 
 
Burmistrz Miastka – p. Roman Ramion w odniesieniu na zgłoszone zapytania nadmienił, iż 
uważa, że jeżeli w dniu dzisiejszym zaczniemy pytać : Co? Jak? Dlaczego?, to wracamy 
ponownie do historii. Na wstępie informował, że chciałby rozmawiać  na temat, co jest przed 
nami i co należy zrobić, żeby rozwiązać problem jak najszybciej. 
P. Burmistrz zwrócił się do Prezes – p. Renaty Kiempy o udzielenie odpowiedzi na zgłoszone 
zapytania. 
 
Prezes – p. Renata Kiempa  na pytanie dotyczące trudności w przekazywaniu dokumentów 
wyjaśniła, że informowała o tym zakresie radnych Rady Miejskiej Miastku, jak także p. 
Starostę , dlatego w dniu dzisiejszym  nie musi udzielać odpowiedzi. Natomiast jeżeli dotyczy 
zaproszenia na posiedzenie Rady Powiatu, to p. Prezes wyjaśniła, że nie była zaproszona. 
Otrzymała zaproszenie na posiedzenie Komisji Zdrowia,  ale nie mogła w niej uczestniczyć  z 
tego powodu, gdyż w tym dniu uczestniczyła w spotkaniu z p. Burmistrzem Miastka. 
Jeżeli dotyczy  stacjonowania karetek pogotowia, to karetki pogotowia nie należą  do niej i 
dlatego nie decydowała o nich. 
 
P. Przewodniczący Rady udzielił głosu p. Staroście. 
 



Starosta – p. Jacek Żmuda – Trzebiatowski w odniesieniu do zapytań radnego Rady 
Powiatu – p. Mariusza Łuczyka nadmienił, że w dniu wczorajszym odbyła się sesja Rady 
Powiatu, na której radny – p. Łuczyk zadawał te same pytania, na które przez piętnaście 
minut udzielał odpowiedzi, niemniej jednak zwrócił się do Prezes – p. Beaty Ładyszkowskiej 
o udzielenia odpowiedzi na zgłoszone przez p. radnego zapytania. 
 
Prezes Szpitala  Powiatu Bytowskiego – p. Beata Ładyszkowska  wyjaśniła, że jeżeli 
chodzi o dokumentację, to w jej ocenie Prezes – p. Kiempa  otrzymała wszystkie dokumenty, 
o które zwracała się. Do dnia 2 stycznia 2014 r. zostały przekazane protokolarnie  wszystkie 
dokumenty, które były w planie podziału. Protokoły przekazania zostały podpisane  przez 
Prezes – p. Kiempę i komisję. Inne dokumenty, o które prosiła p. Prezes Kiempa  dostarczone 
były drogą emaliową lub bezpośrednio p. Prezes odbierała od nas. Wykaz przekazanych 
dokumentów  zawiera siedem kartek  papieru A4 , który w dniu wczorajszym Prezes – p. 
Kiempa otrzymała.  
Jeżeli dotyczy karetek pogotowia, to p. Prezes nadmieniła, że nie rozumie określenia „dziwne 
miejsce”, gdyż nigdzie nie jest zapisane gdzie karetki mogą stacjonować. W wielu miastach,  
tych dużych karetki nie są przy szpitalach. Spełnione mają być odpowiednie kryteria, co do 
stacjonowania karetek. Natomiast co do decyzji i dlaczego? – p. Prezes wyjaśniła, że karetki 
pogotowia ratunkowego zgodnie z decyzją Wojewody przynależą do Szpitala Powiatu 
Bytowskiego, którego Prezesem jest ona i to ona podjęła decyzję, z której nie będzie się 
tłumaczyła, gdyż jest to decyzja Prezesa.   
W związku z powyższym p. Prezes zwróciła się z zapytaniem – Czy w związku ze zmianą 
stacjonowania karetek pogotowia są jakieś problemy jeżeli chodzi o dostęp pacjentów do 
pomocy ratownictwa medycznego? Chyba nie bo nie słyszała o takich problemach i uważa, że 
nie ma to żadnego związku z niczym. 
 
Radny Rady Powiatu – p. Mariusz Łuczyk w odniesieniu do udzielonych wyjaśnień przez 
p. Prezes  nadmienił, iż to nie p. Prezes lecz p. Starosta  decyduje i odpowiada za taki stan 
rzeczy. Między innymi nadmienił, iż nie podoba mu się dzisiejsze posiedzenie, gdyż uważa, 
że powinno się więcej spraw poruszyć i załatwić. Zauważył, że przyjęto tryb zachowawczy. 
 
Prezes Szpitala Miejskiego w Miastku – p. Renata Kiempa w nawiązaniu do wystąpienia 
Prezes Szpitala Powiatu Bytowskiego poinformowała Radę, że w dniu wczorajszym zaczęły 
spływać dokumenty. Ponadto przedstawi pismo jakich dokumentów szpital w Miastku nie 
otrzymał. 
 
Radny – p. Jozef Kobiec zwrócił się do Prezes – p. Ładyszkowskiej - Czy prawdą jest, że 
zdarzają się przypadki, ( o których słyszał od mieszkańców Miastka), że karetki pogotowia z 
Miastka dowożą  chorych  do szpitala w Bytowie lecz nie do Miastka? Czy to jest prawdą? 
 
Prezes – p. Ładyszkowska wyjaśniła, że nic jej na ten temat nie wiadomo. Zgodnie z 
zarządzeniem dotyczącym ratownictwa medycznego pacjent przewożony jest do najbliższego  
szpitala, który może udzielić mu pomocy. Np. w przypadku zawału  serca  pacjent 
przewożony jest do najbliższego szpitala w Słupsku, gdyż ani  w Miastku, ani w Bytowie  nie 
ma oddziału kardiologicznego. Nie było przypadków, żeby karetka mając zawieść pacjenta do 
szpitala w Miastku dowiozła go do szpitala w Bytowie. 
 
Radny Rady Powiatu – p. Mariusz Łuczyk zwrócił się z zapytaniem – Czy  są jakieś szanse 
na rozwój szpitala w Miastku jak i w Bytowie? Czy są możliwości, żeby otrzymać środki z 
zewnątrz zapewniające   opiekę na odpowiednim poziomie? 



 
P. Przewodniczący Rady udzielił głosu radnemu Sejmiku Województwa Pomorskiego – 
p.Jerzemu Barzowskiemu. 
 
Radny  Sejmiku Województwa Pomorskiego – p. Jerzy Barzowski  nadmienił m.in. ,że w 
dniu wczorajszym uczestnicząc na sesji Rady Powiatu Bytowskiego wspólnie z radnym Rady 
Powiatu – p. Mariuszem Łuczykiem  podjęli wolę, że  będzie uczestniczył w dzisiejszej sesji 
Rady Miejskiej Miastku, jako obserwator służby zdrowia na obszarze województwa 
pomorskiego. Troską nas wszystkich powinno być to, żeby szpitale się utrzymały. 
Uczestnicząc  w sesji Rady Powiatu i  w dzisiejszej w Miastku udało mu się wyłapać wiele  
informacji, z których będzie chciał skorzystać. Ponadto interesuje się szpitalem w Kwidzynie, 
Pucku i Kartuzach. Stara się w całości bronić Szpital Powiatu Bytowskiego jako podmiotu, 
który przez wszystkie lata  boryka się sam i nikt nam w tym nie pomaga jako społeczności 
powiatu bytowskiego, gdyż jest taki system funkcjonowania służby zdrowia. Dlatego uważa, 
że najgorszym  elementem tego systemu, to jest źródło  wszystkich niepowodzeń NFZ. Jeżeli 
nie będzie reformy zdrowia, to nic na tym poziomie się nie zrobi. Niezależnie czy szpital 
podzieli się na dwie , trzy lub cztery części, to nie ma żadnego znaczenia, jeżeli nie będzie 
reformy zdrowia.  Przykładem może być szpital w Kościerzynie, który po przekształceniu w 
spółkę w miesiącu lipcu ubiegłego  roku, po dokonaniu  bilansów na dzień  otwarcia i 
zamknięcia i  po zweryfikowaniu go przez rewidenta ( proces ten trwał za okres od lipca do 
listopada )  okazało się, że zginęło 40 mln złotych.  Ponadto radny sejmiku województwa 
poruszył  sprawy  funduszy europejskich na lata 2014 – 2020 , informując jednocześnie, że 
sejmik przyjął  półtora roku temu strategię  i w ramach tych funduszy można ubiegać się o 
pozyskanie środków.  Realność pozyskania środków będzie dopiero od  przyszłego roku, 
natomiast obecnie są  czynione przygotowania.  
 
P. Przewodniczący Rady udzielił głosu Staroście Powiatu Bytowskiego – p. Jackowi Żmudzie 
– Trzebiatowskiemu.  
 
Starosta  Powiatu Bytowskiego – p. Jacek  Żmuda – Trzebiatowski  w odniesieniu  do 
wystąpienia radnego sejmiku pomorskiego nadmienił, żeby  radny skupił się nad 
rozwiązaniem problemów   mieszkańców, którzy  powierzyli  mu mandat, a w szczególności 
w Kościerzynie, jako były członek rady społecznej szpitala kościerskiego. 
 
Radny Województwa Pomorskiego  - p.  Jerzy Barzowski nadmienił, że nie przyjechał na 
dzisiejszą sesję w  celach politycznych, tylko jako polityk samorządowy, który wykonuje 
swój mandat. 
 
Radna – p. Jolanta Chmielewska nadmieniła, iż uważa, że Rada odbiegła od meritum 
obecnej dyskusji, natomiast doszło do wymiany zadań przedstawicieli  samorządu 
terytorialnego na różnych szczeblach.  Jako wyrazicielka wszystkich radnych Rady Miejskiej 
w Miastku poinformowała, że temat szpitala w Miastku  leży  całej  Radzie głęboko na sercu. 
Od roku  czasu  Rada  dyskutowała na temat szpitala. Poruszane dzisiaj problemy szpitala nie 
są  obce Radzie i cieszy się, że w dniu dzisiejszym doszło do porozumienia . Uważa, że 
sprawa zostanie  dopięta do końca, żeby zabezpieczyć mieszkańców w usługi medyczne. 
 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad punktem dotyczącym podziału Szpitala 
Powiatu Bytowskiego Spółki z o.o. oraz aktualnej sytuacji nowo  powołanej Spółki Szpital 
Miejski w Miastku. 
 



O godz. 10.50 p. Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach, która trwała do godz. 
11.10. 
 
Pkt 8. Sprawozdania  z działalności stałych komisji Rady za 2013 rok. 
 
Po wznowieniu obrad, po przerwie p. Przewodniczący Rad  udzielił głosu  Przewodniczącej 
Komisji  Rewizyjnej – p. Jolantę Chmielewską celem  przedstawienia  sprawozdania z 
działalności komisji za 2013 rok.  
 
Przewodnicząca Komisji  Rewizyjnej – p. Jolantę Chmielewską odczytała sprawozdanie z 
działalności Komisji Rewizyjnej za 2013 rok. 
Sprawozdanie stanowi zał.  4 w  załączeniu do protokołu. 
 
P. Przewodniczący Rady podziękował Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej za 
przedstawienie sprawozdania i  udzielił głosu Wiceprzewodniczącemu Komisji Infrastruktury 
Technicznej – p. Jerzemu Muchowskiemu  celem  przedstawienia sprawozdania z działalności 
komisji za 2013 rok. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej – p. Jerzy Muchowski  odczytał 
sprawozdanie  z działalności Komisji Infrastruktury Technicznej  za 2013 rok. 
Sprawozdanie stanowi zał.  nr 5 w  załączeniu do protokołu. 
 
P. Przewodniczący Rady  podziękował Wiceprzewodniczącemu Komisji Infrastruktury 
Technicznej za przedstawienie sprawozdania z działalności komisji za 2013 r. i udzielił głosu  
Przewodniczącemu Komisji Oświaty, Kultury Zdrowia Sportu i Promocji – p. Bogdanowi 
Staniszowi  celem  przedstawienia  sprawozdania z działalności komisji za 2013 rok. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury Zdrowia Sportu i Promocji – p. Bogdan Stanisz  
odczytał sprawozdanie z działalności komisja za 2013 r.   
Sprawozdanie stanowi zał. nr 6 w  załączeniu do protokołu. 
 
P. Przewodniczący Rady podziękował Przewodniczącemu Komisji Oświaty, Kultury Zdrowia 
Sportu i Promocji  za przedstawienie sprawozdania z działalności komisji za 2013 r. i udzielił 
głosu  Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa , Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony 
Środowiska – p. Mirosławowi Kwaśniewskiemu  celem przedstawienie sprawozdania z 
działalności komisji za 2013 rok, 
 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa , Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska – 
p. Mirosław Kwaśniewski odczytał  sprawozdanie  z działalności komisji  za 2013 rok. 
Sprawozdanie stanowi zał. nr 7  w  załączeniu do protokołu. 
 
P.  Przewodniczący Rady podziękował  Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa , Gospodarki 
Nieruchomościami i Ochrony Środowiska  za przedstawienie sprawozdania z działalności 
komisji za 2013 r. i udzielił głosu Przewodniczącej  Komisji Pracy, Pomocy Społecznej i 
Gospodarki Mieszkaniowej  - p. Teresie  Lipce celem przedstawienia sprawozdania z 
działalności komisji za 2013 rok, 
 
Przewodnicząca  Komisji Pracy, Pomocy Społecznej i Gospodarki Mieszkaniowej  - p. Teresa  
Lipka odczytała  sprawozdanie z działalności komisji za 2013 rok, 
Sprawozdanie stanowi zał. nr 8  w  załączeniu do protokołu. 



 
 P.  Przewodniczący Rady podziękował   Przewodniczącej  Komisji Pracy, Pomocy 
Społecznej i Gospodarki Mieszkaniowej  - p. Teresie   Lipce za przedstawienie sprawozdania 
i zamknął dyskusję nad punktem sprawozdania z działalności komisji stałych Rady za 2013 
rok.   
 
Pkt 9. Odpowiedzi  Burmistrza na interpelacje. 
 
P. Przewodniczący Rady udzielił głosu p. Burmistrzowi Miastka celem udzielenia 
odpowiedzi na zgłoszone  zapytania. 
 
- Na zapytanie radnego – p. Bogdana Stanisza w sprawie zapadnięcia się odcinka drogi przy 
ul. Dworcowej – p. Burmistrz poinformował p. radnego, że w powyższej sprawie wystąpi do 
Zarządu Dróg Powiatowych  celem podjęcia działań.  Jednocześnie nadmienił, że specyfika 
drogi na tym odcinku jest znana od wielu lat, na której zdarzają się różne rzeczy. 
 
- Na zapytanie radnej – p. Jolanty Chmielewskiej  w sprawie dokapitalizowania Spółki ZEC – 
p. Burmistrz poinformował p. radną, że zobowiąże Prezesa Spółki ZEC do przygotowania 
informacji w zakresie realizowanych inwestycji przy ul. Grunwaldzkiej i Zielonej. 
 
- Na zapytanie radnego – p. Józefa Kobca  dotyczącego wielkości środków w ramach 
otwartego konkursu ofert na realizację zadań własnych Gminy w 2014 roku w sferze zadań 
publicznych obejmujących działalność pożytku publicznego  - p. Burmistrz wyjaśnił, że 
środki na 2014 r. były takie same jak w roku poprzednim. Natomiast, to że były takie same 
środki, to wcale nie oznacza, że wnioskodawcy musieli otrzymać takie same środki , jak w 
roku poprzednim. Decydowało o tym przede wszystkim wielkość środków oraz ilość i jakość 
ofert. 
 
- Na zapytanie Sołtysa Sołectwa Biała – p. Gerarda Maciongi – p. Burmistrz wyjaśnił, że w 
budżecie Gminy na 2014 r. uwzględnione są środki na remont świetlic wiejskich. Sprawa 
remontu dachu jest skomplikowana z uwagi na to, że dach nie jest tylko nad mieniem 
gminnym, ale także w części nad mieniem prywatnym. Wniosek zostanie  przeanalizowany 
przez  Komisję Rolnictwa. 
 
 - Na zapytanie radnego – p. Wiesława Kosno w sprawie zamontowania lampy w 
miejscowości Obrowo  - p. Burmistrz wyjaśnił, że zostaną sprawdzone możliwości 
zamontowania lampy i sprawa zostanie przedstawiona stosownej  Komisji Infrastruktury 
Technicznej  celem przeanalizowania zasadności. 
 
Pkt  10.  Wolne wnioski, komunikaty i informacje. 
 
1.P. Przewodniczący Rady poinformował Radę, że kolejne posiedzenie Rady  Miejskiej w 
Miastku odbędzie się w dniu 28 lutego 2014 roku. 
 
Więcej wniosków nie zgłoszono. 
 
P. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad punktem wolne wnioski, komunikaty i 
informacje. 
 
11. Zamknięcie obrad  XIV  sesji w 2014 roku  Rady Miejskiej w Miastku VI  kadencji  



 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Miastku – p. 
Tomasz Borowski  zamknął czternaste   posiedzenie Rady Miejskiej w Miastku VI 
kadencji w 2014 roku . 

 

Zapis multimedialny z przebiegu obrad sesji w załączeniu do protokołu. 

Posiedzenie zakończono o godz. 11.55. 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
Protokołowała: 
Józefa Wasielewska                                                                               Przewodniczący 

                                                                                            Rady Miejskiej w Miastku 
 
                                                                                                 Tomasz Borowski 

 


